

YTM berangkat ke Ceramah Perdana Majlis Ilmu 2017



YANG Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Anak Isteri Pengiran Anak Sarah binti Pengiran Haji Salleh Ab. Rahaman berkenan berangkat ke Majlis Ceramah Perdana Majlis Ilmu 2017 di Dewan Plenari, Pusat Persidangan Antarabangsa, Berakas.



YANG Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Anak Isteri Pengiran Anak Sarah ketika berkenan menerima junjung ziarah. Berangkat sama ialah Yang Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Anak Puteri Hajah Masna.

Oleh : Marlinawaty Hussin
Foto : Azmah Haji Ahad

BANDAR SERI BEGAWAN, Khamis, 9 November. - Yang Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Anak Isteri Pengiran Anak Sarah binti Pengiran Haji Salleh Ab. Rahaman berkenan berangkat ke Majlis Ceramah Perdana Majlis Ilmu 2017 di Dewan Plenari, Pusat Persidangan Antarabangsa, Berakas, di sini.

Keberangkatan tiba Yang Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Anak Isteri Pengiran Anak Sarah dijunjung oleh Menteri Hal Ehwal Dalam Negeri, Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Seri Kerna Dato Seri Setia (Dr.) Haji Awang Abu Bakar bin Haji Apong; Menteri di Jabatan Perdana Menteri (JPM) dan Menteri Kewangan II (Kedua), Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Laila Setia Dato Seri Setia Awang Haji Abdul Rahman bin Haji Ibrahim; Menteri Hal Ehwal Ugama, Yang Berhormat Pehin Udana Khatib Dato Paduka Seri Setia Ustaz Haji Awang Badaruddin bin Pengarah

Dato Paduka Haji Othman, selaku Pengerusi-pengerusi Jawatankuasa Pandu Majlis Ilmu 2017 dan Timbalan Menteri (Korporat, PENGGERAK dan Ekonomi) di JPM, Yang Mulia Dato Seri Paduka Awang Haji Mohd. Roselan bin Haji Mohd. Daud, selaku Pengerusi Ceramah Perdana Majlis Ilmu 2017.

Berangkat sama ialah Yang Teramat Mulia Paduka Seri Pengiran Anak Puteri Hajah Masna binti Al-Marhum Sultan Haji Omar 'Ali Saifuddin Sa'adul Khairi Waddien.

Majlis dimulakan dengan bacaan Surah Al-Fatihah dipimpin oleh Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Paduka Seri Utama Dato Paduka Seri Setia Awang Haji Salim bin Haji Besar.

Majlis kemudian diteruskan dengan sembah alu-aluan oleh Timbalan Menteri (Korporat, PENGGERAK dan Ekonomi) di JPM, Yang Mulia Dato Seri Paduka Awang Haji Mohd. Roselan.

Yang Mulia dalam sembah alu-aluannya antara lain menjelaskan mengenai tajuk Ceramah Perdana Majlis 2017, iaitu 'Pemerintahan Raja Shaleh Memelihara dan Menghormati Wanita' yang menyentuh mengenai bagaimana Islam meletakkan wanita di kedudukan yang selayaknya di sisi Islam.

Menurutnya, ajaran dan amalan tersebut juga menjadi pegangan kuat pemerintahan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam, seorang raja soleh yang telah memartabatkan kedudukan wanita.

Majlis diteruskan dengan Ceramah Perdana 'Pemerintahan Raja Shaleh Memelihara dan Menghormati Wanita' disampaikan oleh Pensyarah Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA), Dr. Dayang Hajah Ummy Fa'izah binti Haji Abdul Rahman.

Doa Selamat dibacakan oleh Yang Berhormat Pehin Orang Kaya Paduka Seri Utama Dato Paduka Seri Setia Awang Haji Salim.

Ceramah Perdana Majlis Ilmu 2017 merupakan perisian Majlis

Ilmu 2017 yang diadakan sebagai salah satu acara keramaian sempena Sambutan Ulang Tahun Hari Keputeraan Kebawah DYMM Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah, Sultan dan Yang

Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam Ke-71 Tahun.

Acara Majlis Ilmu pada tahun ini diungkapkan bersama oleh JPM, Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri dan Kementerian Hal Ehwal Ugama.



YTM Paduka Seri Pengiran Anak Isteri Pengiran Anak Sarah ketika menandatangani lembaran keberangkatan.



ANTARA yang hadir pada Ceramah Perdana Majlis Ilmu 2017 di Dewan Plenari, Pusat Persidangan Antarabangsa.



TIMBALAN Menteri (Korporat, PENGGERAK dan Ekonomi) di JPM, Yang Mulia Dato Seri Paduka Awang Haji Mohd. Roselan bin Haji Mohd. Daud, selaku Pengerusi Ceramah Perdana Majlis Ilmu 2017 dalam sembah alu-aluannya.